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更改住宿系統帳戶資料及居留證統一證號之操作手冊 
How to change the information of account and ARC number in the NTNU student dormitory system? 

重要提醒事項： 

Important Notices: 

1.請正確填寫自己的帳戶資料（請勿填寫家人或朋友的）及居留證統一證號，因若有任何一項資料錯誤將導致退費失敗，退費失

敗後須進行相當繁瑣之程序才可再次申請退費，請同學務必於資料送出前再次仔細檢查及核對。 

Please file your own account and ARC number. Account of family member or friend is not accepted according to the regulations. Any 

mistaken information will lead to the failure of refund. It will take long process and time to conduct refund again. Please check the 

information seriously before submission. 

2.若同學已換發新式統一證號，請記得也要到郵局辦理更新資料作業(銀行可不用更改)。如宿舍送出的退款資料(戶名、居留證

號碼、帳戶號碼)與郵局的不一樣，就會退款失敗。 

If your ARC number has been updated, please go to the post office to update your information (no need to update your information in 

the bank) to avoid refund failure. If refund information (Name, ARC number, passbook) sent out from the Student Housing Office is 

different from that of the post-office, the refund will be failed.  
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詳細請看內政部移民署相關公告及資訊 https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/ 

Please read the announcement and information of immigration, Taiwan: https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/ 

3.詳細操作圖示如下，謝謝。 

Steps of changing information are followed. 

登入校務行政入口 https://www3.ntnu.edu.tw/static.php?id=student 

Log in the website via your NTNU ID and password. https://www3.ntnu.edu.tw/static.php?id=student   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/
https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/
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1. 按「學生基本資料填寫」 

2. 僑外籍生請輸入居留證統一證號，並上傳居留證正面照片 

3. 請輸入帳戶資料(郵局或銀行皆可，填寫格式於 P.4)，並上傳存摺封面照片。 

4. 按「儲存」 

Please update your basic information (your account and ARC’s number) → upload the photocopy of the passbook cover and the photocopy 

of ARC → Please press the “save” button 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ○1  

僑外籍生(含陸生)請輸入居留證統一證號或入出境統一證號。 

Overseas Chinese and international students please fill in foreigner's 

ARC number. ○2  

○3  

○4  

請輸入本人台灣的帳戶資料(郵局或銀行皆可，填寫格式於 P.4) 

請輸入數字，請勿填寫文字、符號或留空白鍵。 

Please fill in account information. (Instructions on page 4) 

上傳至系統的照片或檔案，請用 JPG、 PNG或 PDF

檔，請勿上傳 HEIC照片檔案 (.heic 或.heif)，謝謝。 

For photos or files uploaded to the accommodation system, 

please use JPG, PNG or PDF format, not HEIC (.heic 

or .heif) format. 

A800000016 (範例) 

4700004  (範例) 

0547213  (範例) 
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◆填寫方式範例： 

Example 

                   Post-office            Bank 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

若是匯款帳戶是銀行： 

1.【局號】(七碼) 

請填寫：銀行代碼+分行代碼 

   ex: 臺灣銀行的銀行代碼為 004  

       臺灣銀行公館分行的分行代碼為 0347 

       請於表格填寫「0040347」 

2.【帳號】 

   請填寫存摺上的「帳號」號碼 

 


